DESJARDINS EXPO ORMSTOWN

1 rue McBain Street, Ormstown, Quebec JO0S 1KO0 Tel. (450) 829-2776
INSCRIPTION POUR LES CHEVAUX LEGER /ENTRY FORM FOR LIGHT HORSES
Chéque a I'ordre de: LBA/ Make cheques payable to: LBA

EXTRA:
Stalles / Box Stalls x $25.00
Nom / Name: Laisser-passer additionnels / extra 4 day passes before 31 may X $35.00
Ferme/ Farm: Foin / Hay_Ripe / Shavings_Paille / Straw X 10.00
Addresse / Address: Roulotte / Camper X $75.00
Ville/ Town: code postal: Comté / Country: TOTAL EXTRA:
Telephone: Mobile / cell: Fax: TOTAL CLASS INSCRIPTION
Courriel / Email: Race / Breed:
TOTAL PAYABLE
Je reconnais avoir pris connaissance des réglements d’Expo Ormstown et je m’engage a
M’y conformer et a en respecter toutes les conditions.

| have read the rules and regulations for Expo Ormstown and agree to abide by and comply with all Date received: $ received:
conditions.

Receipt #: Insurance:
Signature Date Check # or cash: Coggins:

Les formulaires d’inscription ne seront pas acceptés si ces informations ne sont pas recues. Entry forms will not be accepted if there is information missing.

Date Limite: 01 juin 2023 Deadline: June 15t 2023

O Votre signature sur le formulaire d’inscription O Copy du certificat d’enregistrement pour chevaux enregistrés O Preuve des vaccinations
Your signature on the entry form Copy of registration certificate for registered horses Proof of Vaccination

O Paiement complet — chéques pré-datées pas acceptées o Certificat dassurance
Complete payment — no postdated checks Insurance certificate

Tous les cavaliers dans les classes de cavalier ont la laisse, pas et trot et tout cavalier 14 ans et moins doivent porter un casque protecteur.
All riders in lead line walk/trot and 14 & under classes must wear an approved astm helmet in all classes.

Si vous souhaitez rayer une classe s’il vous plait venir et conseiller le comité de cheval sur le stand de son dans I'anneau d'attelage aussitot que possible.
If you wish to scratch a class please come and advise the horse committee at the hitching ring ASAP.




Classes de Performance — Performance Classes
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